Hengyi Industries Sdn Bhd 恒逸实业(文莱)有限公司

DOC. 文件

HYBN-2022-002

Notice on Announcing the Annual Performance Appraisal Result 关于 2021 年度公司评优结果的通知

To all Departments,

各部门:

As per the *Notice on Conducting the Annual Performance Appraisal for 2021*, the annual performance appraisal has been commenced on 11 January 2022. The corporate appraisal committee has reviewed extensively and hereby announce the following 19 Excellent Staff members and 17 Excellent Groups.

根据《关于开展 2021 年度评优工作的通知》文件要求,评优工作小组自 2022 年 1 月 11 日起开展了评选工作。经评审,最终评选出优秀员工 19 名,先进集体 17 个。具体名单如下。

1. Excellent Staff Members (19 in total) 优秀员工(19 名)

First Prize for Excellent Staff: Hu Zhilin, Kong Qingtao, Li Wentao:

优秀员工一等奖: 胡志林、孔庆涛、李文涛;

Second Prize for Excellent Staff: Ma Guangteng, Li Xiaolong, Han Jinshan, Peng Min, Li Houliang;

优秀员工二等奖:马广腾、李小龙、韩金山、彭敏、李厚亮;

Third Prize for Excellent Staff: Shi Jianpeng, Deng Wei, Mao Shengli, Deng Wentao, Zhan Chunlin, Yuan Juandi, Hj. A Teruna bin Pengarah Hj. Abd Rahman, Xiao Xinhua, Xu Weixia, Wang Yinxiang, Guan Hang.

优秀员工三等奖: 石建鹏、邓伟、卯升黎、邓文涛、占春林、袁均娣、Hj. A Teruna bin Pengarah Hj. Abd Rahman、肖新华、徐伟霞、王银象、关航。

2. Excellent Groups (17 in total) 先进集体(17 个)

First Prize for Excellent Groups: SPM Shift of Ports & Storage Department, Equipment Maintenance Department, Site Safety Management Team of HSE Management Department;

先进集体一等奖:港务储运部单点班组、设备检修部、HSE 管理部现场安全管理团队;

Second Prize for Excellent Groups: Planning & Dispatching Department, Aromatics Optimization Team of Refining No. 3 Department, Refining No. 2 Department, Refining No. 4 Department, Refining No.1 Department;

先进集体二等奖: 计划调度部、炼油三部芳烃优化小组、炼油二部、炼油四部、炼油一部:

Third Prize for Excellent Groups: Power Plant Shift of

Instrumentation Department, Chemical Water Discipline of Power Department, Technical Management Group of Utilities Department, Technical Group of Electrical Operation Department, Materials & Supplies Department, Vehicle Team of CEO's Office, Metering Team of Mechanical Power Department, Comprehensive Analysis Shift of Quality Ananylis Department, Legal Team of Board of Directors' Office.

先进集体三等奖: 仪表控制部电站班、热电部化水专业、公用工程部技术管理组、电气运行部技术组、物资装备部、总经理办公室车队、机械动力部计量团队、质量检验部综合分析班、董事会办公室法务团队。

The staff members and groups receiving the above honor should make continous efforts to deliver even greater achievements. All company staff and departments should learn from the excellent models to do their best in the coming year.

希望受到表彰的集体和个人再接再厉,取得更大的成绩。同时, 号召各部门及全体员工,要以先进集体和优秀员工为榜样,来年 争优创先。

Please be informed of the above matters. 特此通知。

